
OBEC DOUBRAVICE | se sídlem: Doubravice 10, 370 06 České Budějovice
IČO 00581259 | DIČ nejme plátci DPH

tel.: +420 387 241 383| mob.: +420 606 823 676 | IDDS: hc3ansr
e-mail: info@obecdoubravice.cz | starosta@obecdoubravice.cz 

www.obecdoubravice.cz

2023
3

DOUBRAVICKÝ
OBČASNÍK



3
2023 DOUBRAVICKÝ OBČASNÍK

2023
3

                                

Vážení spoluobčané,

 Držíte v ruce již třetí letošní vydání „Doubravického občasníku“, kde se Vám pokusíme přiblížit 
veškeré podstatné události, které se za poslední měsíce v obci udály, stejně tak i to co jsme pro Vás 
jako občany již připravili a také Vás seznámíme s tím, co plánujeme pro nejbližší týdny a měsíce. Po 
posledním vydání jsme na náš „Doubravický občasník“ zaznamenali mnoho pozitivních ohlasů, proto 
jsme se rozhodli, že je budeme i nadále distribuovat v tištěné podobě do všech schránek, mimo to, bude 
samozřejmě také k dispozici na OÚ nebo v našem obchodě. 

 V průběhu jara jste se jako občané museli potýkat s mnoha komplikacemi, které souviseli 
s výstavbou dálnice anebo také s rekonstrukcí domu a jeho připojení k sítím (vodovod a kanalizace) ve 
spodní části doubravického kopce. Věřte, že jsme se při těchto komplikacích snažili pro Vás jako občany 
dosáhnout co nejmenších komplikací, což se nám myslíme i podařilo. Velkou komplikací při našem 
vyjednávání bylo, že daná oblast nespadá do katastru naší obce. Tímto bychom Vám rádi poděkovali za 
vaši trpělivost a nyní je snad již vše vyřešeno. Více informací se pak dočtete uvnitř občasníku.

 Za celé zastupitelstvo obce Doubravice Vám přejeme krásnou druhou polovinu léta a v případě 
jakýchkoli dotazů nebo připomínek se na nás neváhejte kdykoli obrátit. 

Radim Šupka
starosta obce

DOUBRAVICKÝ OBČASNÍK
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3 Záchrana lip a kompletní revitalizace návsi a okolí

8	 Oplocení	dětského	hřiště	a	nový	provozní	řád

8	 Oprava	a	rozšíření	silnice	v	kopci

9 Zápisky ze zasedání Zastupitelstva obce Doubravice 

12 Doubravická doprava 
 (kyvadlová doprava Náves – zastávka MHD)

13	 Plánované	projekty	pro	příští	rok

15	 Problematika	obecních	pozemků	u	obce	Nedabyle

15	 Kroužky	pro	děti	i	dospělé

18	 Veřejná	schůze

18	 Uskutečněné	akce:

	 	 Jarní	tvoření

	 	 Doubravický	dětský	den

	 	 Doubravický	den	&	Doubravický	divadelní	den

	 	 Doubravický	blešáček

23	 Chcete	být	informováni	o	novinkách	a	životě	v	obci

Co v aktuálním čísle najdete?
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 V průběhu června jsme Vás žádali v anketě 
o názor a vyjádření k akci „Záchrana lip a úprava 
okolí památníku v obci“, což je současní celého 
připravovaného komplexu revitalizace návsi a okolí. 
Nyní mi proto dovolte abych Vás poněkud obšírněji 
informoval o proběhlých pracích a výsledcích 
uskutečněné ankety týkající se „Záchrany lip a 
obnovy památníku“ v naší obci. 

  Na konci června proběhli	 na	 návsi	 práce	
na záchranu lip. Při obnažení kořenů se bohužel 
potvrdil předpoklad, že kořenový	systém	lípy	blíže	
k	 rybníku	 je	 již	 natolik	 napaden	 Dřevomorem	
kořenovým,	a	proto	lípa	nepůjde	zachránit. Naopak 
je dle odborníků (arboristé) narušena její stabilita, 
proto na podzim musí dojít k jejímu odstranění a 

výměně za novou vzrostlou lípu. Dobrou zprávou 
je, že u druhé lípy (blíže k hospodě) se doufejme 
záchranné práce povedly. Byl odstraněn beton 
a navážka, která v kořenovém systému byla. Vše	
bylo	 vyměněno	 za	 nový	 štěrk,	 kvalitní	 substrát	
navíc	doplněno	hydrogelem	a	bylo	také	vytvořeno	
šest	 nových	 zalévacích	 otvorů,	 tak	 aby	 lípa	
měla	 neustále	 dostatek	 vláhy	 a	 mohla	 dále	
vzkvétat.	Omlouváme se všem za větší prašnost a 
hlučnost, ale jiným způsobem se záchranné práce 
provádět nedaly. Děkujeme moc za pochopení.

ZÁCHRANA LIP A KOMPLETNÍ 
REVITALIZACE NÁVSI A OKOLÍ
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 Nyní bych Vás také rád seznámil s výsledky ankety a naším 
rozhodnutím, jak dále pokračovat s úpravou památníku a celkovým 
rázem návsi. Ankety se zúčastnilo celkem 123	hlasujících (platných), kteří 
hlasovali takto:

 1. Souhlasím s navrženou úpravou památníku dle vizualizace 
na obrázku (bez sezení) = 33	hlasů
 2. Souhlasím s navrženou úpravou památníku dle vizualizace 
na obrázku (včetně sezení na letní sezónu) =	47	hlasů
 3. Jsem pro zachování památníku v současném stavu =	43	hlasů

Poznámka: Vyřazeno	 bylo	 celkem	 18	 online	 hlasů (16 pro variantu č.1, 1 hlas pro 
variantu č.2 a 1 hlas pro variantu č.3), všechny hlasy byly vyřazeny ze stejného důvodu, 
a to neuvedení	celého	jména	a	příjmení	hlasujícího, tak abychom byli schopni zabránit 
případným duplikovaným odpovědím.

 Z výše uvedeného vyplývá, že více	 jak	 65	
%	 (80	 hlasů)	 občanů	 je	 pro	 obnovu	 památníku	
v	 nově	 navržené	 variantě	 od	 nezávislé	 zahradní	
architektky,	 a	 pouze	 35	 %	 (43	 hlasů)	 je	 pro	
zachování	památníku	v	jeho	současné	podobě.	
Co se týká sezení, tak někteří občané, kteří hlasovali 
pro zachování současné varianty hlasovali zároveň 
s požadavkem „bez sezení“, ty jsme pak samozřejmě 
započítali. Celkově	 tedy	 zvítězila	 varianta	 „náves	
včetně	sezení“	87	ku	36	hlasům.
 Během vypsané ankety však pan Zděněk 
Schaffelhofer st. přinesl stanovisko 23 občanů 
obce (někteří z nich hlasovali i v anketě), kteří 
trvali na zachování současné podoby památníku a 
dále vyjádřil svůj nesouhlas s podobou dotazníku, 
protože je z jeho pohledu zavádějící, a nedává 
místním obyvatelům správně na výběr. Jako 
zastupitelstvo obce jsme dané samozřejmě probrali 
a s výtkami k dotazníku nemůžeme souhlasit a ani 
jsme od Vás občanů žádné podobné připomínky 
nezaznamenali.

 Úkolem starosty a zastupitelstva obce, 
je snažit	se	o	obec	pečovat	s	co	nejlepšími	úmysly	
a	záměry, a	to	bez	snahy	prosadit	jakékoli	osobní	
záměry, proto je nás také v zastupitelstvu sedm 
zástupců a vše musíme vždy odhlasovat většinově, 
a to se také děje! Nad každým záměrem vždy	
dlouze	 diskutujeme,	 snažíme	 se	 na	 věci	 dívat	
z	 více	 stran	 a	 pohledů	 a	 teprve	 poté	 hlasujeme.	
Stejně tak tomu bylo i úpravy lip a památníku, oboje 
je skutečně v žalostném stavu a více jak 10 let na 
něm neproběhla žádná větší údržba. O to více nás 
proto překvapilo zmíněné stanovisko občanů, kteří 
najednou trvali na zachování „památky“, o kterou se 
přitom v obci dlouhodobě nikdo nestaral. My jsme 
se pouze rozhodli tento podle nás neutěšený stav 
napravit, proto jsme pozvali odborníky na danou 
problematiku (arboristé a zahradní architekt), kteří 
navrhli postup záchrany lip a obnovy památníku. 
Určitě jsme k tomu nepřistupovali se snahou 
prosadit nějaký svůj osobní záměr a snahou anketu 
manipulovat.
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 Jak jsem psal výše, úkolem starosty a 
zastupitelů je najít ty nejlepší postupy a záměry 
a snažit se je prosazovat ve prospěch obce a 
klidného soužití nás všech občanů. Je	 potřeba	 si	
uvědomit,	 že	každý	nový	záměr,	v	obci	bude	mít	
vždy	 své	 příznivce	 a	 své	 odpůrce,	 ale	 je	 na	 naší	
vzájemné	 diskusi	 a	 snaze	 o	 pochopení	 jeden	
druhého,	najít	kompromis,	tak	aby	se	nám	v	obci	
žilo	 co	 nejlépe. Proto jsem věnoval čas a hledal 
v	kronikách,	jak	to	s	památníkem	v	obci	bylo, kdy 
vznikl, za jakých okolností, zda s oplocením či nikoli. 
Níže Vám posílám přepis obecní kroniky, kde se 
můžete dozvědět veškeré podrobnosti a přikládám 
i fotokopii jako přílohu. 

Citace z kroniky: „V roce 1924 byly činěny návrhy, 
aby v naší obci byl zřízen památník na počest 
padlým vojínům. Na to výbor pro postavení 
onoho památníku, jednak sbírkou mezi občany, 
kteráž činila Kč 1.100. Jednak sbírkami ze zábav let 
předešlých, jenž uloženo bylo v záložně Kč 804,29, 
k tomu výtěžek ze zábavy při odhalení pomníku 
dne 5. července 1924, Kč 433,70. Celkový příjem 
2.337,99.

Pomník s postavením od sochaře J. Křivánka v Č. 
Budějovicích i s nápisy stál Kč 2.464.50, zahrádka 
železná bez základu a bez natření Kč 795, základ 
pod zahrádku a pod pomník potřeboval 8 q 50 kg 
cementu á 40 K, Kč 420, za barvu a nátěr plotu aj. 
Kč 25.50. Celkové vydání Kč 3.705,00. Zbytek dluhu 
splácel výbor se zábav každým rokem konaných, tj. 
Kč 1.367,01 a r. 1926. Práci zednickou vykonal zdarma 
Matěj Němec, natěračskou práci vykonal zdarma Jan 
Erhart, kterýž postavil též plot a Ludvík Vencálek. 
Potřebné úpravy udělali zdarma sousedé.“  

 Jak vidíte, tak památník oslavil  
5.	 července	 2023	 své	 99.	 narozeniny	 a	 příští	 rok	
tak	 oslaví	 významné	 jubileum	 (100	 let!),	 i	 proto	
si	 zaslouží	 obnovu	 a	 řádnou	 péči. Na základě 
výsledků ankety, historických informací a snahy 
najít kompromis mezi všemi stranami a názory  
v anketě, tak aby památník v obci byl i dalších 100 let 
a byl skutečnou památkou a chloubou návsi, jsme 
se rozhodli posunout	 sezení	 mimo	 prostor	 „pod	
lípou“	 a	 přesunout	 ho	 k	 hospodě,	 tak	 abychom	
zachovali	 pietu	 místa	 a	 životaschopnost	 stoleté	
lípy, kterou se nyní snažíme zachránit, jak bylo 
navrženo ve vizualizaci a odsouhlaseno občany. 
Stejně tak jsme se rozhodli pro umístění	 nižších	
vyvýšených	záhonů	s	kvetoucími	květinami	kolem	
památníku,	 kompletním	 vyčištěním	 památníku,	
včetně	obnovy	písma (které již proběhlo).

 Dále jsme posuzovali, zda by byla možnost 
současný plot zachovat, ale bohužel jeho stav není 
kvůli zanedbané údržbě skutečně dobrý, proto jsme 
se po dohodě s odborníky dohodli, že necháme 
vyrobit	zcela	nový	kovaný	plot,	na	stejné	podezdívce	
v	podobné	variantě,	tak	aby	byl zachován celkový 
ráz památníku. Zároveň bychom pod lípy umístily 
nové kniho-lavičky s logem obce, které jste mohli 
vidět na „Doubravických slavnostech“ nebo v naší 
„lipové aleji“.

 Doufáme, že z výše uvedeného je jasně 
vidět, že	nám	 jde	 skutečně	 v	první	 řadě	o	 zájmy	
obce a nikoli své osobní nebo jakékoli další 
zájmové skupiny. Snažili jsme se opravdu mezi 
všemi názory najít	 kompromisní	 řešení,	 tak	 aby	
památník	působil	 jako	hezké	místo	v	centru	naší	
obce	a	byl	zachován	i	současný	vzhled	památníku,	
ale	v	provedení,	které	vydrží	dalších	100	let.

3
2023 DOUBRAVICKÝ OBČASNÍK5

HLASOVÁNÍ O PODOBĚ PAMÁTNÍKU



3
2023 DOUBRAVICKÝ OBČASNÍK6



 V případě, že byste měli zásadní výhrady 
k námi zvolenému postupu, tak Vaše připomínky 
rádi uslyšíme na jakémkoli zasedání zastupitelstva 
obce, které je vždy veřejné. Jak	vidíte	i	na	výsledcích	
současné	ankety,	na	jednu	věc	bude	vždy	mnohem	
více	 názorů	 a	 rozhodnout	něco	není	 ani	 pro	nás	
vždy	jednoduché. Věřte však, že se vše snažíme ale 
vždy dělat v zájmu obce.

 

Práce,	které	v	první	letošní	etapě	proběhli	
nebo	jsou	naplánovány:
• Práce na záchraně lip (hotovo)

• Odstranění napadené (dřevomor kořenový) a 
nestabilní lípy (proběhne na podzim)

• Výsadba nové lípy (proběhne na podzim)

• Vyčištění památníku a obnova písma (hotovo)

• Přesun sezení od lip k hospodě (hotovo) a nákup 
nového mobiliáře (stoly a židle) (proběhne na 
podzim)

• Položení nového trávníku (hotovo u první lípy a 
druhé proběhne na podzim, po její výměně)

• Výměna stávajícího oplocení za zcela nový 
kovaný plot (plot je již ve výrobě, výměna 
proběhne na podzim)

• Odstranění napadeného buxusu a nově vyvýšené 
záhony s květinami (proběhne na podzim) 

• Na obecních pozemcích v okolí návsi pak 
kompletní úprava a výsadba zeleně (proběhne 
na podzim viz projekt)

• Nové zakrytí kontejnerů na tříděný odpad u 
hřiště 

Projekt celkové revitalizace návsi a výsadby nové 
zeleně byl vytvořen paní Miroslavou Cimbůrkovou, 
která se projektováním profesionálně zabývá. Její 
první návrh projektu byl připomínkován zástupci 
iniciativy odborníků (p. Horn, p. Krištůfek) a včelařů, 
jejichž připomínky byly do projektu kompletně 
zakomponovány a projekt byl pak upraven do 
současné podoby.  Jak vidíte, tak do	celého	projektu	
bylo	 zapojeno	 mnoho	 odborníků	 (arboristé,	
zahradníci,	 projektanti,	 včelaři,	 ale	 i	 vy	 občané),	
na	základě	toho	pak	vznikl	současný	projekt	a nyní 
se tedy můžeme pustit do jeho realizace. Kompletní 
práce budou probíhat v měsíci říjnu a do konce 
listopadu by vše mělo být hotové, tak abyste si na 
jaře již užili upravenou náves.
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 Zastupitelstvo obce Doubravice schválilo 
nový	 provozní	 řád	 hřiště	 s	 platností	 od	
1.7.2023. Veškeré podrobnosti najdete na 
našem webu nebo také přímo u vstupu na hřiště. 
Hlavní novinkou je, že hřiště	 bude	 nyní	 nově	
uzamčené	 a	 klíč	 od	 hřiště	 najdete	 přímo	 v	mini	
trezoru na vstupní brance (kód pro otevření 
trezoru je: 1010). Při	odchodu	prosím	hřiště	opět	
uzamkněte	a	klíč	vložte	zpět	do	trezoru.
  Toto opatření je nyní zavedeno, tak abychom 
snížili frekvenci návštěvníků bez trvalého pobytu 
v obci. Smyslem není úplné uzavření hřiště, ale 
pouze snížení zatížení hřiště, protože se naše 
hřiště stalo pro svou atraktivitu velmi oblíbeným 
cílem návštěvníků a mnohdy nezbýval prostor pro 
naše občany. Díky tomu dochází	poté	k	mnohem	
většímu	nepořádku	v	okolí	hřiště	a	také	hlučnosti,	
což	je	problematické	pro	obyvatele	v	okolí	hřiště. 
Doufáme,	 že	 Vás	 tato	malá	 obtížnost	 při	 vstupu	
nebude	 obtěžovat,	 ale	 naopak	 oceníte	 větší	 klid	
na	hřišti. 
 V případě jakýchkoli dotazů nebo připomínek 
se prosím obracejte na pracovnici OÚ Terezu 
Suchou. Děkujeme.

 V průběhu jara jste se jako občané museli 
potýkat s mnoha komplikacemi, které souviseli 
s výstavbou dálnice anebo také s rekonstrukcí domu 
a jeho připojení k sítím (vodovod a kanalizace) ve 
spodní části doubravického kopce. Věřte, že jsme 
se při těchto komplikacích snažili pro Vás jako 
občany dosáhnout co nejmenších komplikací, což 
se nám myslíme i podařilo. Velkou komplikací při 
našem vyjednávání bylo, že daná oblast nespadá 
do katastru naší obce. Tímto bychom Vám rádi 
poděkovali za vaši trpělivost a nyní je snad již vše 
vyřešeno. 

 Asi největším pozitivem celé akce je, že jsme 
jako obec využili příležitosti a vstoupili od jednání 
se zástupcem vlastníka silnice (SÚS Jihočeského 
kraje) a na základě několika jednání jsme se 
domluvili na možnosti rozšíření stávající silnice o 
1,3 m (celkem 160 m2 nové vozovky), tak abychom 
Vám zajistili větší bezpečnost při průjezdu zatáčkou 
v doubravickém kopci, kde často docházelo 
k nebezpečným situacím.

  Zde	bych	rád	využil	příležitosti	a	chtěl	bych	 
za	 celou	 	 naši	 obec	 poděkovat	 panu	 Marcelu	
Suchému	a	jeho	firmě	ZEM	TECHNIK,	která	se	na	celé	
akci	velmi	podílela,	a	především	obci	Doubravice	
na	 celou	 akci	 přispěla	 částkou	 150.000	 Kč! 
Tím	došlo	k	výraznému	snížení	obecních	nákladů.	
Moc	děkujeme.
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OPRAVA A ROZŠÍŘENÍ SILNICE 
K DOUBRAVICKÉMU KOPCI



 Zde Vám chceme přiblížit 
pouze	 souhrn	 některých	
informací	z	proběhlých	zasedání	
Zastupitelstva obce Doubravice 
(březen-červenec 2023). 

Kompletní zápisy si je samozřejmě 
možné přečíst kdykoli na webu 
obce www.obecdoubravice.cz 
nebo jsou přístupné občanům 
na OÚ.

Posouzení	a	výběr	 
z nabídek na kompletní 
renovaci	veřejného	
osvětlení	
Základní informace k tomu to 
bodu přednesl starosta Radim 
Šupka, který zastupitelům 
předložil další doplňující 
informace a další nabídku od 
společnosti E.on, k již obdrženým 
nabídkám od společnosti ČEZ Esco 
a.s. a Repam a.s. Také informoval 
zastupitele o nové vyhlášce MŽP, 
kde je doporučení pro snížení 
světelného smogu v obcích a 
doporučení k výměně osvětlení. 
Zdeněk Schaffelhofer ml. 
informoval, že na základě 
předchozí dohody došlo 
k výměně osvětlení na návsi 
(2 světla). Po dlouhé diskusi 

o možnostech, jednotlivých 
nabídkách a potřebě zlepšení 
osvětlení kolem silnic, snížení 
energetické náročnosti osvětlení 
a plnění budoucích norem 
MŽP se zastupitelé se nakonec 
dohodli, že dojde ke kompletní 
renovaci veřejného osvětlení, 
tak aby v centu obce zůstalo 
osvětlení bez modré složky 
(bílé světlo) a kolem silnic pak 
ke zlepšení osvětlení. S tím, že 
na příštím zasedání ZO vyberou 
a schválí nabídku k realizaci 
z nabídek, které do té doby 
budou předloženy.

Řešení	situace	na	hřišti	
na	základě	podnětů	od	
pana	Novotného
Na základě e-mailové stížnosti 
p. Novotného proběhlo 
se starostou obce společné 
jednání a dohodě, že obec na 
vlastní náklady nechá vytvořit 
dvě hliníkové desky o rozměru 1 
x 0,6 m s textem „ZÁKAZ kopání 
a házení míčem do zdi“. Dále 
se provede vysazení vysokých 
keřů v levé straně hřiště ke zdím 
pana Novotného, kvůli dalšímu 
odhlučnění. A zároveň se obec 
pokusí zjistit, zda je odhlučnit 

branky na hřišti (obalení např. 
izolací).

Posouzení	a	finální	výběr	
z	obdržených	nabídek	
na kompletní renovaci 
veřejného	osvětlení	
Základní informace k tomu to 
bodu přednesl starosta Radim 
Šupka, který zastupitelům 
předložil finální nabídky od 
společnosti E.on a od společnosti 
ČEZ Esco a.s. Kdy cenová 
nabídka od společnosti E.on 
činí 422.920,10, -Kč bez DPH a 
od společnosti ČEZ Esco a.s. činí 
422.000, - Kč bez DPH. Přítomní 
zastupitelé se na základě 
posouzení jednotlivých nabídek 
dohodli, že jsou pro nabídku 
od společnosti E.on. V cenové 
nabídce je kompletní renovace 
veřejného osvětlení, a zároveň 
výměna jednoho betonového 
sloupu. Nabídka obci poskytne 
celkovou úsporu nákladů na 
el. energii vy výši cca. 75 % a 
zkvalitnění osvětlení v obci. 
Díky úsporám tak dojde k velmi 
rychlé návratnosti investice. Na 
osvětlení bude kompletní záruka 
10 let, takže bude i úspora na 
údržbě osvětlení.
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Odsouhlasení	nájemní	
smlouvy	na	pronájem	
části	pozemku	86/1	
(cca.	60	m2) 
pro vybudování stání na 
tříděný	odpad	(p.	Kerbr)	
Základní informace přednesl 
pan starosta Radim Šupka, který 
po osobním jednání s panem 
Slavomilem Kerbrem, přednesl 
návrh na možnost pronájmu 
části pozemku orné půdy 86/1 
o výměře 60 m2 od pana Kerbra 
obci na 10 let, tak aby obec 
mohla vybudovat stání na tříděný 
odpad pro spodní část obce. Byla 
připravená nájemní smlouva, 
částka za roční pronájem 1.000 
Kč/rok, při pronájmu na 10 let 
s výpovědní lhůtou 1 rok. 

Informace	o	zprovoznění	
portálu	Gobec	–	digitálně	
technická mapa obce 
Doubravice
Základní informace přednesl 
starosta Bc. Radim Šupka, který 
informoval o zprovoznění portálu 
Gobec, a zároveň zastupitelům 
udělal názornou ukázku, jak 
portál funguje. Na webových 
stránkách obce Doubravice, 

bude na začátku května odkaz 
zpřístupněn všem občanům, tak 
aby také mohli kdykoli on-line 
nahlížet do digitálně technické 
mapy obce, majetku obce a 
územního plánu.

Informace	o	proběhlém	
„Konečném	přezkoumání	
hospodaření	obce	za	rok	
2022“,	které	proběhlo	
dne 20.4.2023 
Základní informace přednesl 
pan starosta Radim Šupka, 
který informoval, že konečné 
přezkoumání hospodaření obce 
za rok 2022 proběhlo v pořádku. 
Chyby a nedostatky byly 
napravené z dílčího přezkoumání 
za rok 2022.

Příprava	projektu	
rekonstrukce obecní 
silnice	(p.č.	103/1,	108/6	
a	112/5)
Základní informace k tomu 
to bodu přednesl starosta 
Radim Šupka, který na základě 
podnětu místostarosty Zdeňka 
Schaffelhofera ml. z minulých 
jednání ZO navrhuje přípravu k 

realizaci projektu rekonstrukce 
obecní cesty na pozemcích 
103/1, 108/6 a 112/5, včetně 
položení inženýrských sítí, 
protože je to v tuto chvíli poslední 
obecní cesta bez povrchu a sítí. 
Zastupitelé s navrženým plánem 
realizace souhlasí.

Informace	o	stavu	
přípravě	projektu	
vodorovného	dopravního	
značení	30	km/h	
(komunikace	566/1)
Základní informace přednesl 
starosta Radim Šupka, který 
informoval, že v tuto chvíli obec 
připravila projekt na vodorovné 
dopravní značení „30 km/h“, 
které bude umístěno na silnici 
566/1, tak aby zde došlo ke 
zklidnění dopravy. Projekt byl 
předložen ke schválení Policii 
ČR a po jeho schválení dojde 
k realizaci.

Havarijní	stav	lávky	a	
schodů	u	rybníka
Základní informace k tomu to  
bodu přednesl starosta Radim 
Šupka, který zastupitele 
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informoval o havarijním stavu 
lávky a schodů u rybníka a 
navrhuje jejich odstranění, 
v zájmu bezpečnosti občanů, 
než dojde k jejich náhradě 
v rámci rekonstrukce projektu 
rekonstrukce zeleně v obci. 
Zastupitelé s navrženým 
postupem souhlasí. Odstraněním 
byl pověřen Tomáš Suchý 
v termínu do 26.5.2023. 

Informace	o	čerpaných	
nákladech na kulturní 
akce obce
Základní informace přednesl 
starosta Bc. Radim Šupka, který 
hodnotil kulturní akce obce 
velmi kladně. Na Doubravické 
slavnosti a Doubravický divadelní 
den 2023, se řešila dotace, 
která bohužel nebyla krajem 
schválena. Celkové náklady 
kulturní akce na Doubravické 
slavnosti a Doubravický divadelní 
den 2023 činily cca. 104.859 Kč.

Schválení	hospodářského	
výsledku	obce	
Doubravice 2022
Základní informace k bodu 
přednesl starosta Bc. 
Radim Šupka. Hospodářský 
výsledek roku 2022 je ve výši 
1 423 549,27 Kč. Tento výsledek 
hospodaření, převést z účtu 431 
na účet 432 nerozdělený zisk. 

Schválení	účetní	závěrky	
Doubravice 2022
Základní informace k bodu 
přednesl starosta Bc. Radim 
Šupka. Při Schvalování vycházíme 
z účetních výkazů sestavených 
k rozvahovému dni 31.12.2022 – 
výkaz FIN, Rozvaha, Výkaz zisku a 
ztrát a Příloha. Účetnictví za rok 
2022 poskytuje věrný a poctivý 
obraz předmětu účetnictví a 
finanční situace obce.

• Výnosy v roce 2022 činily 
celkem 6 030 139,12 Kč.

• Náklady v roce 2022 činily 
celkem 4 606 589,85 Kč.

• Hospodářský výsledek 
roku 2022 činil 1 423 549,27 Kč.

Informace	 o	 stavu	
realizace	 úpravy	 povrchu	
vozovky	 u	 vjezdu	 do	
areálu,	křižovatka	566/1	a	
40/1.
Základní informace k bodu 
přednesl zastupitel Rudolf 
Červený, který informoval, že 
pokládání obrubníku z obou 
stran silnice se budou začínat 
10. července. Po uložení 
obrubníku se bude objednávat 
firma na položení asfaltu. Finální 
termín dokončení projektu je do 
31.8.2023. Zastupitelstvo obce 
bere informaci na vědomí.
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 V průběhu září bychom také rádi spustili 
další novinku, kterou jste si mohli již vyzkoušet 
v průběhu měsíce května, kdy jsme pro Vás zajistili 
náhradní dopravu na zastávku MHD č.11, při 
uzavření chodníku u nového kruhového objezdu. 

 Nyní bychom chtěli spustit tuto doubravickou 
dopravu ve vlastní režii. Jako automobil využijeme 
po dohodě s SDH Doubravice 8místný vůz hasičů 
a vozit Vás budeme vždy ve školní dny (Po-Pá). 
Dopravu	bude	možné	využít	vždy	ráno	(5:50	–	7:50)	
a	poté	zase	odpoledne	(14:00-17:00),	tak	abychom	
dětem	i	dospělým	zajistili	bezpečnou	dopravu	na	
zastávku	autobusu	č.11	do	práce	a	odpoledne	pak	
z	práce	/	školy. V odpoledních hodinách uvažujeme 
i o prodloužení linky až na zastávku u Penny, kde 
by byla možnost si nakoupit a pak se nechat i 
s nákupem odvézt zpět.

 Abychom linku mohli spustit co nejdříve, 

tak nyní potřebujeme	 sehnat	 řidiče	 (skupina	 B),	
kdybyste	 někdo	 měl	 zájem	 o	 brigádu,	 tak	 nás	
určitě	kontaktujte 

(starosta@obecdoubravice.cz,  724 621 321). 

 

Řidičů bychom chtěli více (3-5), tak aby si vždy na 
měsíc dopředu rozdělili jednotlivé směny (ranní / 
odpolední jízdy) a poté budou placeni dle skutečně 
odježděných hodin na DPP. 
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VYBUDOVÁNÍ	PLOCHY	PRO	KONTEJNERY	
NA	TŘÍDĚNÝ	A	BIO	ODPAD	
 Jak jsme Vás již před časem informovali, 
tak pracujeme na vybudování nové plochy pro 
tříděný a BIO odpad pro spodní část obce. Kdy jsme 
si pronajali od pana Kerbra část louky (86/1), kdy 
bychom toto stání rádi vybudovali. Nyní jsme ve 
fázi schvalování projektu u dotčených orgánů. Po 
schválení bychom se rádi pustili na jaře příštího 
roku do realizace.

 

VYBUDOVÁNÍ	NOVÉHO	CHODNÍKU	
OD	ZASTÁVEK	VČETNĚ	VYBUDOVÁNÍ	
PŘECHODU	PRO	CHODCE	MEZI	
ZASTÁVKAMI
 Rádi bychom co nejdříve vybudovali chodník 
od zastávek, a především i přechod pro chodce 
mezi nimi, tak abychom zajistili bezpečnost, protože 
v současné chvíli je nutné silnici přebíhat a poté jít 
do obce po krajnici. Nyní opět připravujeme projekt 
a pracujeme na výkupu potřebných pozemků.

VYBUDOVÁNÍ	NOVÉHO	POVRCHU	
SILNICE	V	SEVERNÍ	ČÁSTI	OBCE	
 Na základě žádosti občanů bychom rádi 
vybudovali silnici na pozemcích 103/1, 108/6 a 
112/5, tak aby byla zajištěna kvalitní dostupnost 
občanům, ale i možnost vjezdu pro vyvážení 
popelnic, včetně napojení sítí. Nyní připravujeme 
projektovou dokumentaci. 

REVITALIZACE	OKOLÍ	RYBNÍKA	A	
VÝSADBA	NOVÉ	ZELENĚ
 Jak jsme již zmiňovali v prvním článku, 
tak v druhé fázi bychom během příštích let rádi 
dokončili revitalizaci zeleně a okolí rybníka. Již 
máme zpracovaný projekt a vše bude záviset na 
dalších okolnostech, tak abychom mohli co nejdříve 
realizovat.
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REKONSTRUKCE	VEŘEJNÉHO	OSVĚTLENÍ	
   V průběhu srpna dojde v obci ke kompletní 
výměně svítidel veřejného osvětlení za nová 
úsporná LED svítidla. Dojde tak nejen k výrazné 
úspoře finančních prostředků obce, díky snížení	
nákladů	na	elektrickou	energii	(o	78,6	%)	a	celkové	
investované	náklady	se	obci	vrátí	cca.	 za	6-7	 let, 
ale dojde také i další úspoře nákladů, protože 
kompletní záruka na svítidla bude 10 let. Po tuto 
dobu nebude muset obec vynakládat žádné další 
náklady na opravy a servis svítidel. Mimo to, dojde 
také k úpravě a zlepšení	 kvality	osvětlení	 v	 obci, 
a to s	omezením	škodlivé	modré	složky	osvětlení 
a dojde tak i ke snížení světelného smogu. V obci 
budou instalované dva druhy svítidel – klasická 
světla kolem silnic a pak v centru obce pak hezká 
parková svítidla, abychom nenarušili historický ráz 
obce.  

ÚPRAVA	PPŘECHODU	A	JEHO	OKOLÍ	PŘI	
VJEDU	DO	DOUBRAVICKÉHO	KOPCE	
 Ve spolupráci se SÚS JČ připravujeme projekt 
na úpravu další nebezpečné časti u přechodu na 
začátku doubravického kopce, kde bychom rádi 
rozšířil vozovku, tak aby mohlo dojít k bezpečnému 
projetí dvou automobilů současně, aniž by byla 
ohrožena bezpečnost chodců.

 

ÚPRAVA	PLOCHY	STÁNÍ	NA	BIO	ODPAD	
Dlouhodobě je potřeba vyřešit plochu na stání 
kontejneru na Bioodpad v hodní části obce, kde je 
nyní kontejner ve zcela nevyhovujícím prostředí. 
Chceme proto nechat zpracovat jednoduchý projekt 
a vytvořit zpevněnou plochu s vjezdem.

ZŘÍZENÍ	„DĚTSKÉ	SKUPINY“	(ŠKOLKY)	
PŘÍMO	V	DOUBRAVICI
Protože je kapacita části školky v obci Nedabyle 
dlouhodobě nedostatečná a situace bude vzhledem 
k plánovanému rozšiřování zástavby v Nedabyle 
spíše horší a mnoho doubravických dětí, tak nemá 
bohužel zajištěnou školku, proto bychom rádi situaci 
začali řešit. Nyní jsme ve fázi diskuse o projektu 
a případných možnostech realizace tzv. Dětské 
skupiny jinak řečeno vlastní školky pro naši obec.
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KROUŽKY PRO DĚTI 
I DOSPĚLÉ V DOUBRAVICI

 V intravilánu obce Nedabyle vlastní obec Doubravice soubor pozemků o výměře. Pouze část 
těchto pozemků je od roku … v pronájmu občanům Nedabyle za 1 Kč / m2 / rok, takže příjem pro naši 
obec je pouhých Mimo to na těchto pozemcích vyrostla i černá stavba/(y). Proto se zastupitelstvo obce 
rozhodlo vypovědět současné pro obec velmi nevýhodné smlouvy a během podzimu rozhodnout, jak 
s předmětnými pozemky bude v budoucnu nakládat (podej / pronájem atd.).

Jednou z možností je i například vytvoření jednoho pozemku s možností výstavby rodinného domu a jeho 
pozdější prodej. Získané prostředky pak může obec investovat na svůj provoz.

3
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PROBLEMATIKA OBECNÍCH 
POZEMKŮ U OBCE DOUBRAVICE

 Jak jsme Vám již slibovali, tak bychom chtěli 
zlepšit nabídku možností k vyžití nejen pro děti 
přímo v Doubravici. Proto jsme již nyní v srpnu 
(14.18.8.2023) připravili ve spolupráci se Šárkou 
Eflerovou „Příměstský	tábor	pro	děti“.

OD	ZÁŘÍ	PAK	MŮŽETE	V	DOUBRAVICI	
VYUŽÍT	TYTO	AKTIVITY:
• Výuky	hra	na	kytaru / pondělí 16:00-19:00

• Kroužek	tvoření	pro	děti / úterý 16:00-17:00

• Cvičení	„Dynamická	jóga“ /  Úterý 18:00 – 19:00

• Kroužek	„Parkour“	pro	děti /  neděle 

Budeme moc rádi, když kroužky a akce v případě 
zájmu využijete!

VÝUKA	HRA	NA	KYTARU	(od	8	do	99	let)
PONDĚLÍ 16:00 – 19:00

  16:00 – 16:45

  16:45 – 17:30

  17:30 – 18:15

  18:15 – 19:00

Vyučující:	Lubomír	Hrdlička
Obec Vám nyní nabízí první 4 lekce (termíny)  
s možností využití pro výuku občanů Doubravice za 
zvýhodněných podmínek	150	Kč	/	45	minut	 lekce 
(sleva 50 %!). 
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KROUŽEK	TVOŘENÍ	PRO	DĚTI	 
(od 3 do 99 let)
ÚTERÝ  16:00 – 17:00

Lektor:	Radka	Pávková
Velmi oblíbené tvoření pro děti jsme pro Vás ve 
spolupráci s paní Radkou Pávkovou zajistili od 
září pravidelně, a to každé úterý vždy od 16:00 
hodin. Máte-li tedy zájem kroužek pravidelně 
navštěvovat, tak prosím dítě	přihlaste	na	e-mail:	
info@obecdoubravice.cz.	 Pro	 doubravické	 děti	
bude	kroužek	zcela	zdarma!  

LEKCE	DYNAMICKÉ	JÓGY	 
(od 15 do 99 let)
ÚTERÝ  18:00 – 19:00

Lektor:	Šárka	Eflerová
Máme radost, že po delší době se pokusíme opět 
oživit tradici cvičení „nejen“ pro ženy v Doubravici. 
Cvičení je volně přístupné všem za cenu 120 Kč / 
osoba a pro	 obyvatele	 Doubravice	 je	 pak	 cena	
pouze	 50	 Kč	 /	 lekce. Pro více informací sledujte 
nás web nebo obecní vývěsku.  

Dynamická	 jóga – toto cvičení je zaměřené na 
posílení těla a očištění mysli. Užijete si intenzivní 
jógový trénink plný pohybu a síly. Skvělá příležitost 
pro posílení svalů, zlepšení flexibility s propojením 
správného dýchání. Cvičení	 je	 vhodné	 i	 pro	
začátečníky	a	v	hlavně	jakémkoli	věku!

KROUŽEK	„PARKOUR“	(od	6	do	99	let)
NEDĚLE  17:00 – 18:00

Lektor:	Jarda	Zábranský
Kroužek parkouru vhodný jak pro začátečníky, tak 
pokročilé sportovce. Náplní kroužku je postupné 
seznamování se všemi důležitými aspekty 
parkourového tréninku, získávání potřebných 
technických dovedností a rozvoj pohybových 
schopností dětí a dospívajících. Máte-li tedy zájem 
kroužek pravidelně navštěvovat, tak prosím dítě	
přihlaste	na	e-mail:	info@obecdoubravice.cz		
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KONĚ	NA	DOUBRAVICKÉ	VYHLÍDCE	
(ideálně	přidat	obrázek	poníka	a	dítěte)
Vyjížďky	do	přírody	s	vodičem	
Vyzkoušejte dobrodružství s poníkem nebo velkým 
koněm. Vyjížďky nabízejí bezpečný a zábavný 
zážitek pro děti i dospělé. 

Pro veřejnost cena 600 Kč / 1 hodina, pro obyvatele 
Doubravice	cena	pouze	450	Kč	/	1	hodina!
Výuka	jízdy	na	poníkovi	pro	děti	od	3	přibližně	do	
9 let. 
Malý jezdec si poníka vyčistí, připraví na jízdu a 
vyrazíme ven, kde potrénuje rovnováhu v terénu 
pomocí cvičení na hřbetě. Při pravidelnosti přidáme 
ke kroku i klus, základy jezdectví a práci ze země i na 
jízdárně. 

Jedna hodina vyjde jednorázově na 600 Kč nebo 
zvýhodněná měsíční permanentka 2.000 Kč /1x 
týdně (celkem 4 hodiny). Pro obyvatele Doubravice 
je opět zvýhodněná cena měsíční permanentky 
1.500 Kč!

Více	informací	Vám	poskytne	Šárka	Eflerová,	mob.:	
775	125	866	(Doubravice	30)
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Rádi bychom Vás informovali, že na 
podzim	 (listopad	 2023),	 bychom	 opět	
rádi	 uspořádali	 veřejnou	 schůzi,	 kde 
bude prostor k vyjádření vašich názorů 
na proběhlé a plánované akce. Stejně 
tak bude prostor pro Vaši zpětnou vazbu 
na naši práci. O přesném termínu Vás 
samozřejmě budeme včas informovat, 
ale schůze proběhne v průběhu listopadu 
tzn. Po roce našeho volebního období 
(mandátu). 

 
24.3.2023	PŘEDNÁŠKA	NA	TÉMA	
„PRVNÍ	POMOC“
Občané Doubravice si uvědomují důležitost 
poskytnutí první pomoci při různých úrazech i 
kolapsech. Pan MUDr. Bohuslav Kuta připravil 
24. března pro cca 35 účastníků velmi poučnou 
přednášku. Ukázky první pomoci, které mohou 
zachránit lidský život, a měl by je ovládat opravdu 
každý. Děkujeme panu doktorovi za čas, který 
věnoval občanům.

   

USKUTEČNĚNÉ AKCE
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25.3.2023	TRADIČNÍ	JARNÍ	TVOŘENÍ	
V	DOUBRAVICI
V sobotu 25. března se uskutečnilo Jarní tvoření. 
Vyráběly se venkovní velikonoční dekorace, 
malovaly se kraslice a spoustu dalšího. Velikonoční 
dekorace zdobila i OÚ Doubravice. Chtěli bychom 
poděkovat paní Radce Pávkové, která akci připravila. 

      

1.4.2023	AKCE	„UKLIĎME	DOUBRAVICI“
V sobotu 1. dubna jsme se poprvé obec Doubravice, 
zapojila do akce UKLIĎME ČESKO. Aprílovou sobotu 
jsme se sešli okolo 9 h. Účastníků akce bylo celkem 
16 a z toho 5 dětí do 18 let. Uklízelo se hlavně okolo 
obce. Nejvíce odpadu bylo u hlavní komunikace 
156. Celkem se sesbíralo 110 kg odpadu. Zároveň 
byl objednaný čistící vůz na očistu obecních silnic. 
Děkujeme všem za pomoc. 
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15.4.	2023	VELIKONOČNÍ	TURNAJ	
VE	STOLNÍM	TENISE	(ČTYŘHRY)	2023
15. dubna se konal Velikonoční turnaj ve stolním 
tenise (čtyřhry) SK ESA Doubravice od 8 hodin. 
V sále na Filipovci se zúčastnilo 16 hráčů (8 dvojic) 
ze 7 sportovních klubů. Kluby TJ SK ESO Doubravice, 
TJ Sokol Nová Ves, TJ Sokol Zliv, TJ Sokol České 
Budějovice, TJ Sokol Hluboká nad Vltavou, TJ Orel 
České Budějovice a TJ Slovan Černý Dub. Turnaj 
proběhl v přátelské atmosféře a v duchu fair-play. 
Všem zúčastněným se v Doubravici moc líbilo. 
Turnaj se řídil ke spokojenosti všech. Vítězem 
turnaje se stala dvojice hráčů TJ Slovan Černý 
Dub – Karas Lukáš a Anderle Václav. Druhé místo 
obsadila složená dvojice z hráčů – Vojta Michal (TJ 
Orel České Budějovice) a Škoda Petr (TJ Sokol České 
Budějovice). Třetí místo obsadila dvojice z TJ Sokol 
Zliv – Štěpán Pavel a Bőhm Pavel. Vítězem útěchy 
se stali hráči SK ESO Doubravice – Suchý Tomáš a 
Suchý Marcel.

Celkové	výsledky
1. místo
Lukáš Karas / Václav Anderle / TJ Slovan Černý Dub
2. místo
Michal Vojta / Petr Škoda
TJ Orel České Budějovice a TJ Sokol České Budějovice
3. místo
Pavel Štěpán / Pavel Bőhm / TJ Sokol Zliv

4. místo 
Petr Tlamsa / František Bőhm / TJ Sokol Zliv
5. místo
David Lojka / Luděk Joun / TJ Sokol Nová Ves
6. místo
Radek Erba / Jan Cihlář / TJ SK ESO Doubravice
7. místo
Tomáš Suchý / Marcel Suchý / TJ SK ESO Doubravice
8. místo
Rudolf Fošum / Stanislav Stropek
TJ Sokol Hluboká nad Vltavou a TJ Sokol České Budějovice

Vítězem útěchy – Suchý Tomáš a Suchý Marcel – TJ 
SK ESO Doubravice

Autor článku: 
Prezident TJ SK ESO Doubravice Marek Josef

USKUTEČNĚNÉ AKCE
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3.	6.	2023	DĚTSKÝ	DEN	V	DOUBRAVICI
Již pošesté se Den dětí oslavil v obci Doubravice. 
Téma akce pro letošní rok byli SUPERHRDINOVÉ. 

Děti plnily jak sportovní, tak zábavné činnosti. Akce 
se konala v sobotu 3. června od 14.00 hodin. Děti 
obdržely kartičky, do kterých dostávaly razítka. 
Bylo velice pěkné počasí a plnění úkolů po celé 
délce tratě trvalo dětem přibližně jednu hodinu. 

V cíli děti 
za odměnu 
dostaly 
balíček 
s odměnami. 
Akce se 
zúčastnilo 
celkem 80 
dětí. 

Poděkování patří hlavním pořadatelkám akce Lucii 
Kutové a Lence Suché. Samozřejmě děkujeme i 
všem pořadatelům u jednotlivých stanovištích, 
jak za jejich trpělivost, tak také obětavost i aktivní 
přístup k výkonům dětí v průběhu celé akce.

16.-17.6.2023	DOUBRAVICKÉ	SLAVNOSTI	
&	DOUBRAVICKÝ	DIVADELNÍ	DEN
Doubravické slavnosti se konali tento rok poprvé, se 
spojením akce Doubravický divadelní den, který už 
známe velmi dobře, protože se jednalo o 12.ročník. 
Program se připravoval tak, aby oslovil všechny 
generace. Akce nebyla jen o hudbě a divadle, ale 
konala se i při ní soutěž o nejlepší guláš. Na návsi 
probíhal okouzlující jarmark, který vás očaroval 
svými stánky plnými řemeslných výrobků a lahůdek. 
Vaše pozitivní ohlasy a nadšení nám potvrdily, že se 
akce příjemně vydařila. Děkujeme organizátorům a 
SDH Doubravice, za správný chod akce. Děkujeme 
také vám všem za vaši podporu, účast a přízeň. Je 
velmi důležité společně sdílet kulturu a radost ze 
života v naší obci. 

s nákupem odvézt zpět.
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24.6.2023	DOUBRAVICKÝ	BLEŠÁČEK
O víkendu 24. června se konal Doubravický blešáček. 
Mohli jste donést přebytečné starožitnosti, 
keramiku, knihy, nádobí, hračky, zachovalé oblečení 
a mnoho dalšího. 

Chtěli 
bychom 
tímto 
poděkovat 
paní Radce 
Pávkové, 
která 
s tímhle 
nápadem 
přišla, a 
mohl se 
v dobrém 
záměru 
uspořádat. 

Samozřejmě velké dík patří i těm, kteří se neostýchali 
a přinesli vyřazené a nepotřebné věci. Některé 
věci našly svého majitele hned na návsi, ostatní 
byly s radostí předány dobročinným organizacím. 
(Charita, Pěstounům s láskou a Dobročinný bazárek 
v Panské) Kde mohou udělat další radost dětem i 
dospělým.

   

24.6.2023	29.	ROČNÍK	NOHEJBALOVÉHO	
TURNAJE

24. června se konal 
29.ročník Nohejbalového 
turnaje, který založil 
Rudolf Červený, a jeho 
první ročník se odehrál již 
v roce 1995. 

Vítězové letošního 
ročníku byli Tomáš 
Suchý, Filip Červený 
a Jan Jungwirth, kteří 
vyhráli už po třetí v řadě. 
Gratulujeme a těšíme se 
na další ročníky.
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	 Pokud	 máte	 zájem	 dostávat	 informace 
(e-mailový newsletter a SMS) o	novinkách	a	životě	
v	 obci, tak je nutné, abychom jako obec dostáli 
zákonné povinnosti ohledně GDPR a měli Váš 
souhlas se zpracováním osobních údajů. Nechodí-
li Vám od nás nyní e-maily? Je	možné	se	kdykoliv	
přihlásit	 k	 odběru	 jednoduchou	 elektronickou	
formou. Na našich webových stránkách je v horním 
menu záložka „odběr	novinek“. Stačí tedy vyplnit 
jednoduchý formulář (jméno, e-mail, mobil) a 
odeslat. Svůj souhlas pak v administraci můžete 
jednoduše odvolat. 

	 Stejně	 tak	máte	nyní	možnost	 sledovat	 naši	 práci	 skutečně	podrobně,	 protože	na	webových	
stránkách	 zveřejňujeme	 kompletní	 zápisy	 z	 jednání	 zastupitelstva	 obce, vždy do týdne od jeho 
uskutečnění. Můžete tak jednoduchou formou sledovat naši práci a případně nám okamžitě poskytnout 
zpětnou vazbu. 

 Případně využíváte-li sociální sítě, tak stačí sledovat náš profil na Instagramu nebo Facebooku

 Máte-li jakékoli připomínky k Doubravickému občasníku, naší práci, plánovaným projektům nebo 
máte zájem se podílet na chodu obce, tak neváhejte a napište nám na e-mail: 

starosta@obecdoubravice.cz.	

S přáním všeho dobrého,

Zastupitelstvo obce Doubravice
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